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MO ČRS Bakov nad Jizerou, z. s.,
     Jizerní 35, 294 01 Bakov nad Jizerou, IČO: 185 720 57,

e-mail: crs.mo.bakovnj@seznam.cz, www.mocrsbakov.cz, tel: 775286766

Bakov nad Jizerou 1. 10. 2024
Počet listů: 2

ZÁPIS Z VÝBOROVÉ SCHŮZE ČRS MO BAKOV NAD JIZEROU
konané dne 1. 10. 2024 od 17:00 hod.

Přítomni:  Kilián Ladislav – předseda, Masaryk Tomáš – místopředseda, Dvořák Jan - jednatel,
Venclák Karel – člen výboru, Kirschsehläger Jiří – člen výboru, Folprecht Josef – člen
výboru, Podstatný Luděk – člen výboru, Frélich Karel – člen výboru, Jiří Grégr – člen
výboru,  Vyhlas Martin – člen výboru,  Dvořák Jaroslav – člen výboru,  Kuboušek Pavel  –
zástupce hospodáře,  Tomec Jan – předseda DK,  Hájek Jakub – člen DK,  Králová Jana –
účetní, pokladní, Hýbner Dušan – hospodář, Pavel Slabý – brigádní referent

Omluveni: Zeman Jan – člen DK, Martin Vanda – správce budovy,
Neomluveni:

Průběh schůze a přijaté usnesení

1. Výborovou schůzi zahájil a řídil předseda Ladislav Kiliána vyslovil požadavek k činnosti na jednotlivých
úsecích MO:

a) Př. Jan Dvořák
- seznámil přítomné s počátečním a konečným zůstatkem na účtu MO za období od 1. 9. 2024 do

30. 9. 2024 - vzato na vědomí.
- kontrola zápisu z výborové schůze ze dne 3. 9. 2024.
- seznámil s příchozí poštou na organizaci.
- zřídil s kol. Kiliánem platební kartu k našemu účtu na vkládání peněz a placení zboží.
- zaslány požadavky na povolenky na svaz na rok 2025.
- předán zvací dopis na mapování kormorána kol. Kirschsehlägerovi.
- nechal u hospodáře prověřit, zda byli splněny dle zarybňovacího plánu vysazení kapra na Jizeru.

b) Př. Tomáš Masaryk
- předložil vyúčtování rybářských závodů.
- informoval o akci „Ve vodě nežijí jen vodníci“ vyúčtování předloží na příští výborové schůzi.
- kontaktoval firmu Baktoma. Na začátku příštího roku zašlu objednávku na bakterie do

Podzemanovy tůně.

c) Př. Dušan Hýbner
- Dle zjištěného stavu objedná dle zarybňovacího plánu kapra na Jizeru.

d) Př. Jiří Grégr
- informoval o schůzce a zaslání dokumentů s panem Ondřejem Lochmanem ohledně rybníku na

návsi ve Veselé a opravě požeráku.
- informoval o jednání ohledně propojení starých ramen Jizery v našem revíru.
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e) Př. Jiří Kirschsehläger
- diskuse o akci dolovné na rybárně. Byl dohodnut termín 15. 11. 2025. Na příští výborové schůzi

se projedná zajištění této akce.

f) Př. Karel Frélich
- informoval o činnosti rybářského kroužku a náboru dětí.

g) Př. Jaroslav Dvořák
- informoval o poučení mladých rybářů (dětí), kteří chytali ryby u Podzemanovy tůně a neznali bližší

podmínky lovu na daném revíru.

Příští termín výborové schůze stanoven na 5. 11. 2024 od 18:00 hodin.

Zapsal: Tomáš Masaryk
místopředseda MO

         Ověřovatel zápisu: Mgr. Jan Dvořák


